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Ο Παναθηναϊκός διανύει την πιο δύσκολη φάση της τρέχουσας σεζόν. Έπειτα από 

έναν καταπληκτικό πρώτο γύρο με ένα ασύλληπτο αήττητο σερί που τον διατήρησε 

σταθερά στην κορυφή της βαθμολογίας της Super League, ήρθαν τα πρώτα αρνητικά 

αποτελέσματα και η αγωνιστική κάμψη των τελευταίων εβδομάδων.

Οι τρεις ήττες στα τελευταία έξι ματς έχουν φέρει την ομάδα αντιμέτωπη με μια 

δύσκολη κατάσταση καθώς έχασε το μεγάλο πλεονέκτημα που είχε χτίσει τους 

προηγούμενους μήνες, ενώ πλέον βρίσκεται σε σημείο καμπής και στο Κύπελλο 

Ελλάδας μετά την ήττα με 2-0 απ’ τον ΠΑΟΚ στην Τούμπα την περασμένη Τετάρτη. Οι 

Κυπελλούχοι Ελλάδας έχουν απόψε μια τελευταία ευκαιρία για να παραμείνουν στον 

θεσμό και να υπερασπιστούν τον τίτλο τους. Ψάχνουν μια μεγάλη αντίδραση για μια 

μεγάλη ανατροπή. Μπορούν να τα καταφέρουν διότι γι’ αυτόν τον Παναθηναϊκό όλα 

είναι δυνατά ακόμα κι όταν μοιάζουν αδύνατα…

Πάμε Τριφυλλάρα μου!

Πάμε για τη ρεβάνς
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a Ο Ρουμπέν Πέρεθ υπέγραψε πρόσφατα την ανανέωση 

του συμβολαίου του με τον Παναθηναϊκό. Ήρθε τον 

Ιούλιο του 2021 και υπήρξε ένας απ’ τους βασικούς 

πυλώνες για την επιστροφή του Τριφυλλιού στους 

τίτλους με την κατάκτηση του Κυπέλλου και στον 

πρωταθλητισμό καθώς η ομάδα απ’ το ξεκίνημα της 

σεζόν βρίσκεται στην κορυφή της Super League. Σε μια 

δύσκολη συγκυρία για τον Παναθηναϊκό ο έμπειρος 

Ισπανός μέσος δίνει το σύνθημα για τη μεγάλη 

αντεπίθεση…

“ “
Όλοι μαζί
για την

ανατροπή
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Έχετε μπροστά σας μια δύσκολη 
αποστολή καθώς η ήττα με 2-0 από 
τον ΠΑΟΚ στην Τούμπα δημιούργησε 
μια συνθήκη στην οποία η ομάδα 
πρέπει να βγάλει θετική αντίδραση. 
Είναι εφικτή η πρόκριση; Υπάρχει 
πίστη στην ομάδα;
Στο ποδόσφαιρο όλα μπορούν να 
συμβούν. Στο πρώτο παιχνίδι της 
Τούμπας ο ΠΑΟΚ πέτυχε δύο γκολ 
σε ένα 20λεπτο. Εμείς τώρα 
έχουμε 90 λεπτά στην 
έδρα μας. Θεωρώ πως 
είναι όλα εφικτά. 
Με τη βοήθεια του 
κόσμου μας που θα 
μας στηρίξει ξανά, 
όπως κάνει πάντα, 
μπορούμε να τα 
καταφέρουμε όλα. 
Έχουμε πίστη. 
Μπορούμε…

Τι πρέπει να κάνει 
η ομάδα μέσα 
στο γήπεδο για να 
διεκδικήσει ένα σκορ 
πρόκρισης;
Πάνω απ’ όλα πρέπει να 
είμαστε καλοί αμυντικά. Θα 
πρέπει να έχουμε ένταση στο παιχνίδι 
μας και να δημιουργήσουμε μεγάλη 
πίεση στον αντίπαλο. Παράλληλα 
όμως, θα πρέπει να είμαστε επιθετικοί 
στο παιχνίδι μας, να ελέγξουμε τον 
αγώνα για να δημιουργήσουμε τις 
προϋποθέσεις για γκολ και για την 
πρόκριση. Παίζουμε στην έδρα μας 
και θεωρώ πως αν λειτουργήσουμε 
με τον τρόπο που πρέπει και που 
έχουμε δείξει ότι μπορούμε να 
κάνουμε, είναι εφικτή η πρόκριση 
στον επόμενο γύρο.

Βλέποντας πια με πιο καθαρό 
μυαλό το παιχνίδι της Τούμπας, 
τι θεωρείς ότι έφταιξε; Πού 
αποδίδεις αυτή την ήττα;
Πρέπει να πω ότι στο πρώτο 
ημίχρονο, σε μια δύσκολη έδρα, 
η απόδοσή μας ήταν καλή. Στο 
δεύτερο ημίχρονο όμως δεν 
μπήκαμε εξίσου καλά. Και μας 

κόστισε. Δυστυχώς, σ’ αυτού 
του είδους τους αγώνες, 

στα μεγάλα ματς, κάθε 
λεπτομέρεια μπορεί 

να αποβεί μοιραία. 
Αυτοί οι αγώνες 
κρίνονται στις 
λεπτομέρειες... 

Μετά το 
παιχνίδι για 
το Κύπελλο 
ακολούθησε μια 
δεύτερη ήττα 

από τον ΠΑΟΚ, 
η οποία ήταν και 

με ένα βαρύ σκορ 
εντός έδρας. Πώς 

μπορεί να επανέλθει η 
ομάδα;

Ήταν μια πολύ κακή βραδιά. Δεν 
περιμέναμε αυτό το αποτέλεσμα 
και ζητάμε συγγνώμη απ’ τον 
κόσμο μας. Έχουμε μπροστά μας 
τη ρεβάνς του Κυπέλλου, που για 
εμάς είναι ένας τελικός. Πρέπει να 
σηκώσουμε το κεφάλι μας και να 
δώσουμε μια μεγάλη μάχη. Πρέπει 
να ανασυνταχθούμε ψυχολογικά. 
Θέλουμε να πάρουμε ρεβάνς. 
Θέλουμε να αποδείξουμε πως 
είμαστε πολύ καλύτεροι απ’ αυτό 
που φαίνεται τώρα και πως είναι 
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να διατηρήσετε τον τίτλο;
Αναμφίβολα! Η ομάδα μας 
μεγαλώνει. Η νοοτροπία μας είναι 
να πάμε ολοένα και ψηλότερα. Και 
το Κύπελλο είναι ένας μεγάλος 
στόχος, έστω κι αν ήρθε αυτή η ήττα 
στο πρώτο ματς. Τίποτα δεν έχει 
τελειώσει…

Στο πρώτο μισό της σεζόν αγγίξατε 
το τέλειο με ένα τρομερό αήττητο 
σερί. Ο τελευταίος μήνας όμως δεν 
ήταν εξίσου καλός. Ήρθαν τα πρώτα 
αρνητικά αποτελέσματα με απώλειες 
βαθμών και ήττες. Πού αποδίδεις 
αυτή την κάμψη; Θεωρείς ότι είναι 
αναστρέψιμη η κατάσταση;
Καταρχάς να πούμε ότι δεν γίνεται 
μια ομάδα να νικάει διαρκώς. 
Δεν είναι φυσιολογικό… Κάποια 
στιγμή έρχονται και τα αρνητικά 
αποτελέσματα. Μερικές φορές είναι 
και θέμα τύχης ή ατυχίας. Εμείς κάναμε 

απλά ένα κακό διάστημα με αρνητικά 
αποτελέσματα.

Η δύναμη της Λεωφόρου μπορεί να 
παίξει ρόλο στην ανατροπή;
Βεβαίως, διότι εντός έδρας είμαστε 
πολύ ισχυροί και οι αντίπαλοι το 
ξέρουν. Επίσης, γνωρίζουν πόσο 
μεγάλη είναι η στήριξη που έχουμε 
απ’ τους φιλάθλους και πόσο μεγάλη 
πίεση ασκούν στον αντίπαλο. Αυτοί 
αποτελούν τη βάση μας και μας κάνουν 
πιο ισχυρούς απ’ οποιονδήποτε 
αντίπαλο. Τους θέλουμε στο πλευρό 
μας και θέλω να τους ζητήσω να 
συνεχίσουν να μας στηρίζουν όπως 
το κάνουν. Κι εμείς θα δώσουμε τα 
πάντα για να τα καταφέρουμε και να 
ανατρέψουμε την κατάσταση…

Το γεγονός ότι είστε οι Κυπελλούχοι 
Ελλάδας σας δίνει επιπλέον κίνητρο 
για να παραμείνετε στον θεσμό και 
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μια σπουδαία επίδοση καταρρίπτωντας 
ένα μεγάλο ρεκόρ. Η ποιότητά μας ως 
ομάδα είναι αδιαμφισβήτητη και το έχουμε 
αποδείξει μέσα στο γήπεδο. Τώρα αυτό που 
προσπαθούμε να κάνουμε είναι να βρούμε 
τις λύσεις για να επανέλθουμε. Όλοι μαζί 
ενωμένοι. Είμαστε μια ομάδα. Είμαστε μαζί 
στα καλά, μαζί και στα άσχημα.

Τα πρώτα αρνητικά αποτελέσματα 
προέκυψαν μετά την επάνοδο απ’ το 
Μουντιάλ. Θεωρείς ότι επηρέασε την 
ομάδα η διακοπή;
Οχι, δεν μας επηρέασε. Οι τραυματισμοί ναι, 
μπορούμε να πούμε ότι μας επηρέασαν. Ο 
Αϊτόρ, για παράδειγμα, τραυματίστηκε στην 
καλύτερη στιγμή του και φυσικά ο Αλέξις 
(σ.σ. Τρουιγιέ), ο οποίος στάθηκε πολύ 
άτυχος σε μια περίοδο που προσπαθούσε 
να ενσωματωθεί στην ομάδα. Ελπίζω και 
εύχομαι να επιστρέψουν και οι δύο καλά.

Πρόσφατα υπέγραψες νέο συμβόλαιο 
με τον Παναθηναϊκό. Το ήθελες κι 
εσύ, το ήθελε κι η ομάδα. Για 
ποιους λόγους επέλεξες να 
παραμείνεις;
Ένας βασικός λόγος είναι ότι 
ο Παναθηναϊκός είναι ένας 
πολύ μεγάλος σύλλογος. 
Είμαι επίσης πεπεισμένος 
ότι το πρότζεκτ που 
έχουμε ως ομάδα, θα μας 
διατηρήσει ψηλά. Η ομάδα 
μεγαλώνει, δυναμώνει 
κι έχει υψηλούς στόχους. 
Αισθάνομαι πολύ όμορφα και 
στην ομάδα και στην Ελλάδα 
που είναι μια υπέροχη χώρα. Όλα 
αυτά με έκαναν να παραμείνω και 
να υπογράψω ξανά.
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Απ’ το καλοκαίρι του 2021 
βίωσες όλη την εξέλιξη και την 
αλλαγή του Παναθηναϊκού. Πώς 
αισθάνεσαι που είσαι μέρος 
αυτού του πρότζεκτ;
Ανανέωσα διότι ο Παναθηναϊκός 
ανεβαίνει. Κατακτήσαμε το 
Κύπελλο, επιστρέψαμε στα 
Κύπελλα Ευρώπης και κάνουμε 
πορεία πρωταθλητισμού στη 
Super League, όπου είμαστε 
πρώτοι στη βαθμολογία απ’ την 
πρώτη αγωνιστική. Όλα αυτά 
αποτελούν κίνητρο και δίνουν 
δύναμη για τη συνέχεια. 
Εγώ προσωπικά έχω 
μεγάλη διάθεση και χαρά 
για να παίζω ποδόσφαιρο 
και να συμμετέχω σε 
αυτό το πρότζεκτ. Ελπίζω 
να συνεχίσουμε κατά 
τον ίδιο τρόπο και τα 
επόμενα χρόνια. Θα 
κάνουμε τα πάντα για 
να μείνουμε ψηλά.  
                                          
Νιώθετε στα μάτια 
των οπαδών και στις 
αντιδράσεις τους, είτε 
στο γήπεδο, είτε πριν απ’ 
τα ματς -στο ξενοδοχείο, 
στο αεροδρόμιο, όπου 
βρίσκεστε- το πάθος που 
υπάρχει για την ομάδα και 
για την επίτευξη των στόχων. 
Πώς βιώνεις αυτή την 
«τρελή» αγάπη των φίλων 
του Παναθηναϊκού;
Είναι κάτι το καταπληκτικό. Το 
βλέπουμε όλοι οι παίκτες και το 
συζητάμε και στα αποδυτήρια. 

Panathinaikos F.C.
Visa

Όλες οι
κάρτες

yellows για
αγορές

Μίλια για
ταξίδια

Πόντοι ΑΒ
Βασιλόπουλος

Δώρα από την
ομάδα σας 

e-card

winbank.gr

e-card: Απόκτησε την πιστωτική κάρτα Panathinaikos F.C. Visa
μέσω winbank, εύκολα και γρήγορα.

Απόκτησε την πιστωτική κάρτα Panathinaikos F.C. Visa της Τράπεζας Πειραιώς, χωρίς να επισκεφθείς 

κατάστημα, μέσω της υπηρεσίας winbank web banking καθώς και winbank mobile app.

Κάνε την πρώτη σου αγορά μέχρι τις 03/12/2022 και κέρδισε τριπλάσια τριφύλλια καλωσορίσματος 

για να έρθεις πιο κοντά στα δώρα της αγαπημένης σου ομάδας!

Πληροφορίες & όροι: www.piraeusbank.gr, T. 210 32 88 000
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Μας αρέσει πολύ που ο κόσμος 

βρίσκεται κοντά στην ομάδα και τη 

στηρίζει τόσο έντονα. Και εμείς απ’ 

την πλευρά μας προσπαθούμε να το 

ανταποδώσουμε μέσα στο γήπεδο. 

Σας αγχώνει και σας δημιουργεί 

επιπλέον πίεση αυτή η μεγάλη δίψα 

που υπάρχει για την κατάκτηση 

τίτλων;

Οι παίκτες είμαστε συνηθισμένοι να 

παίζουμε με πίεση. Εγώ προσωπικά 

αισθάνομαι καλά με την πίεση. 

Κυρίως όμως πιστεύουμε στην 

επιτυχία της ομάδας μας…

Πώς νιώθεις πλέον όντας κι ένας Πώς νιώθεις πλέον όντας κι ένας 

απ’ τους αρχηγούς της ομάδας;απ’ τους αρχηγούς της ομάδας;

Για μένα αρχικά αυτό δεν ήταν Για μένα αρχικά αυτό δεν ήταν 

εύκολο. Η γλώσσα ήταν ένας εύκολο. Η γλώσσα ήταν ένας 

τοίχος. Στην Ισπανία που επίσης τοίχος. Στην Ισπανία που επίσης 

ήμουν αρχηγός, τα πράγματα ήμουν αρχηγός, τα πράγματα 

ήταν πιο εύκολα διότι μπορούσα ήταν πιο εύκολα διότι μπορούσα 

να επικοινωνήσω καλύτερα. να επικοινωνήσω καλύτερα. 

Είναι τιμή να είσαι αρχηγός του Είναι τιμή να είσαι αρχηγός του 

Παναθηναϊκού και στόχος μου Παναθηναϊκού και στόχος μου 

είναι να βοηθάω την ομάδα όσο είναι να βοηθάω την ομάδα όσο 

το δυνατόν περισσότερο. Κυρίως το δυνατόν περισσότερο. Κυρίως 

όμως μου αρέσει να μιλάω με τις όμως μου αρέσει να μιλάω με τις 

πράξεις μου μέσα στο γήπεδο. πράξεις μου μέσα στο γήπεδο. 

Ελπίζω ότι, και με τη βοήθεια Ελπίζω ότι, και με τη βοήθεια 

των συμπαικτών μου, θα τα των συμπαικτών μου, θα τα 

καταφέρουμε όσο καλύτερα καταφέρουμε όσο καλύτερα 

μπορούμε.μπορούμε.
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Ήταν η κατάκτηση του Κυπέλλου…Ήταν η κατάκτηση του Κυπέλλου…

Η χειρότερη στιγμή που έζησες;
Όταν αποκλειστήκαμε απ’ τη Σλάβια 
Πράγας στο Europa Conference 
League…

Ποιο θεωρείς ότι είναι το καλύτερο 
παιχνίδι που έχει παίξει ο 
Παναθηναϊκός τον τελευταίο ενάμιση 
χρόνο;
Γενικά εγώ δεν το βλέπω έτσι. Αν 
κερδίζει η ομάδα είμαι χαρούμενος. 
Θα έλεγα τον τελικό του Κυπέλλου με 

Αγαπάς το ποδόσφαιρο, είσαι μια Αγαπάς το ποδόσφαιρο, είσαι μια 
ζωή μέσα σ’ αυτό. Θεωρείς ότι θα ζωή μέσα σ’ αυτό. Θεωρείς ότι θα 
παραμείνεις εντός ποδοσφαίρου παραμείνεις εντός ποδοσφαίρου 
ακόμα κι όταν τελειώσεις την ακόμα κι όταν τελειώσεις την 
καριέρα σου ως παίκτης;καριέρα σου ως παίκτης;
Πράγματι, μου αρέσει πολύ το Πράγματι, μου αρέσει πολύ το 
ποδόσφαιρο, το αγαπώ και ίσως ποδόσφαιρο, το αγαπώ και ίσως 
ασχοληθώ σαν προπονητής ή σαν ασχοληθώ σαν προπονητής ή σαν 
τεχνικός διευθυντής. Θέλω να τεχνικός διευθυντής. Θέλω να 
συνεχίσω μέσα στο ποδόσφαιρο…συνεχίσω μέσα στο ποδόσφαιρο…

Ποια ήταν η μεγαλύτερη χαρά Ποια ήταν η μεγαλύτερη χαρά 
που πήρες στην ομάδα;που πήρες στην ομάδα;
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τον ΠΑΟΚ διότι ήταν ένα ματς που 
έκρινε τίτλο, τον οποίο στο τέλος 
σηκώσαμε εμείς.

Ποιο αρνητικό αποτέλεσμα 
σε πίκρανε περισσότερο την 
τρέχουσα σεζόν;

Η ισοπαλία με τον Ιωνικό διότι 
απ’ το πρώτο ημίχρονο 

μπορούσαμε να έχουμε 
καθαρίσει το παιχνίδι. 

Δυστυχώς χάσαμε δύο 
πολύ σημαντικούς 
βαθμούς.

Σε είδαμε στα Γιάννενα 
να πανηγυρίζεις 

έντονα στον πάγκο μαζί με τον 
Βέρμπιτς το νικητήριο γκολ στις 
καθυστερήσεις. Είναι το γκολ που 
έχεις πανηγυρίσει περισσότερο;
Ισως θα έλεγα το γκολ με τον 
Ολυμπιακό που ήρθε στις 
καθυστερήσεις, την τελευταία 
στιγμή και ήταν σε ένα ντέρμπι στο 
οποίο διατηρήσαμε το αήττητό 
μας…

Ποιος είναι το μεγαλύτερο 
πειραχτήρι στην ομάδα;
Ο Χουάνκαρ! Είναι ένας εφιάλτης 
που ξεκινάει καθημερινά από τις 
επτά το πρωί και συνεχίζεται όλη 
μέρα…

Και ο πιο σοβαρός των 
αποδυτηρίων ποιος είναι;
Ο Τσόκαι. Ο Ένις είναι μετρημένος 
και σοβαρός. Μου αρέσει. Επίσης 
και ο Άνταμ (σ.σ. Τσέριν) είναι 
σοβαρός.

“ Στόχος μου, κι εμένα και των 
υπόλοιπων παιδιών στην ομάδα, 
είναι να ανέβει ψηλότερα ο 
Παναθηναϊκός. Να μεγαλώσει 
ακόμα περισσότερο. Είμαστε μια 
καλή ομάδα που κοιτάζει ψηλά 
και πολεμάει για τους στόχους 
της. Το έχουμε αποδείξει και θα 
συνεχίσουμε να το κάνουμε μέχρι 
τέλους. Με όλες μας τις δυνάμεις 
για να φέρουμε τον Παναθηναϊκό 
εκεί που του αξίζει: με τίτλους, 
τρόπαια και διακρίσεις

“
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ανατροπές 
που έγραψαν 
ιστορία

Ο Παναθηναϊκός, που έχει παρελθόν στα μεγάλα come back, 

ψάχνει μια μεγάλη ανατροπή απέναντι στον ΠΑΟΚ

11

Ο Παναθηναϊκός έχει μπροστά του μια δύσκολη 

αποστολή απέναντι στον ΠΑΟΚ καθώς πρέπει να 

ανατρέψει το εις βάρος του 2-0 της Τούμπας για να 

προκριθεί στα ημιτελικά του Κυπέλλου Ελλάδας. 

Ποτέ άλλοτε το Τριφύλλι δεν έχει κατορθώσει να 

επιστρέψει από ήττα με 2-0 στο Κύπελλο, γεγονός 

που θα δώσει και ιστορική διάσταση στην πρόκριση 

εφόσον επιτευχθεί. Μεγάλο το εμπόδιο λοιπόν, 

μεγάλη και η πρόκληση για τον Ιβάν Γιοβάνοβιτς και 

τους παίκτες του…

Το παρελθόν πάντως δείχνει ότι οι Πράσινοι 

μπορούν να πετύχουν την ανατροπή απέναντι στον 

ΠΑΟΚ. Το έχουν κάνει άλλες δύο φορές έχοντας 

ηττηθεί στο πρώτο παιχνίδι της Τούμπας. Το 1982 

πανηγύρισαν την πρόκριση στη Λεωφόρο και το 

2007 τα κατάφεραν στο ΟΑΚΑ. Γιατί όχι και τώρα…

Ας θυμηθούμε τις έντεκα μεγάλες ανατροπές που 

έχει πετύχει ο Παναθηναϊκός στο Κύπελλο Ελλάδας 

απ’ τη στιγμή που καθιερώθηκαν οι διπλοί νοκ άουτ 

αγώνες.

1981-82: ΦΑΣΗ ΤΩΝ «16»

Ηρακλής - Παναθηναϊκός 1-0 
(Καραϊσκος)

Παναθηναϊκός - Ηρακλής 3-1 
(Γαλάκος, Κουρόπουλος, Χαραλαμπίδης - 
Ορφανίδης)

1981-82: ΠΡΟΗΜΙΤΕΛΙΚΑ

Καστοριά - ΠΑΟ 1-0 (Τσιρώνης)

Παναθηναϊκός - Καστοριά 3-0 
(Χαραλαμπίδης 2, Ντόκεν)

1981-82: ΗΜΙΤΕΛΙΚΑ

ΠΑΟΚ - Παναθηναϊκός 1-0 (Κούδας)

Παναθηναϊκός - ΠΑΟΚ 2-0 (Ντόκεν, 
Χαραλαμπίδης)

1988-89: ΦΑΣΗ ΤΩΝ «16»

Παναχαϊκή - Παναθηναϊκός 2-1 
(Ζήκος, Βαϊτσης - Βλάχος)

Παναθηναϊκός - Παναχαϊκή 8-1 
(Καλαντζής 2, Γεωργακόπουλος 2, 
Νίλσεν 2, Σαμαράς, Χρ. Δημόπουλος - 
Βόσδου)

1994-95: ΦΑΣΗ ΤΩΝ «32»

Παναθηναϊκός - Απόλλων Σμύρνης 
1-2 (Βαζέχα - Κόλα, Νικολαϊδης)

Απόλλων Σμύρνης - Παναθηναϊκός 
0-3 (Μπορέλι 2, Αποστολάκης)

1994-95: ΠΡΟΗΜΙΤΕΛΙΚΑ

Παναθηναϊκός - Ολυμπιακός 1-2 
(Μάρκος - Ίβιτς 2)

Ολυμπιακός - Παναθηναϊκός 2-3 
(Αλεξανδρής, Καλιτζάκης αυτ. - 
Καπουράνης, Δώνης, Βαζέχα)

1997-98: ΗΜΙΤΕΛΙΚΑ

Ηρακλής - Παναθηναϊκός 2-1 
(Κωνσταντίνου, Χριστοδούλου - 
Θ. Νικολαϊδης)

Παναθηναϊκός - Ηρακλής 3-0 (Βαζέχα, 
ΓΧ. Γεωργιάδης, Λυμπερόπουλος)

2000-01: ΦΑΣΗ ΤΩΝ «16»

Πανιώνιος - Παναθηναϊκός 1-0 
(Γιοβάνοβιτς)

Παναθηναϊκός - Πανιώνιος 7-2 
(Βαζέχα 3, Μπασινάς 2, Νασιόπουλος, 
Κουτσουρές - Ιωάννου, Πρεζέ)

2006-07: ΠΡΟΗΜΙΤΕΛΙΚΑ

ΠΑΟΚ - Παναθηναϊκός 2-1 
(Κωνσταντινίδης, Μίετσελ - Μάντζιος)

Παναθηναϊκός - ΠΑΟΚ 3-1 (Μάντζιος 
2, Ίβανσιτς - ΓΧ.Γεωργιάδης)

2013-14: ΗΜΙΤΕΛΙΚΑ

ΟΦΗ - Παναθηναϊκός 1-0 
(Παπάζογλου)

Παναθηναϊκός - ΟΦΗ 3-0 (Μπεργκ 2, 
Αμπέντ)

2019-20: ΦΑΣΗ ΤΩΝ «16»

ΠΑΣ Γιάννινα - Παναθηναϊκός 1-0 
(Παμλίδης)

Παναθηναϊκός - ΠΑΣ Γιάννινα 3-1 
(Χρ. Δώνης, Σένκεφελντ, Μακέντα - 
Παντελάκης)
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Ο Παναθηναϊκός έχει αναμετρηθεί Ο Παναθηναϊκός έχει αναμετρηθεί 
πέντε φορές σε τελικό Κυπέλλου πέντε φορές σε τελικό Κυπέλλου 
με τον ΠΑΟΚ έχοντας τέσσερις με τον ΠΑΟΚ έχοντας τέσσερις 
κατακτήσεις.κατακτήσεις.

Η εύστοχη εκτέλεση πέναλτι του Αϊτόρ στο 

Η εύστοχη εκτέλεση πέναλτι του Αϊτόρ στο 

34’ χάρισε το 19ο Κύπελλο στον Παναθηναϊκό 

34’ χάρισε το 19ο Κύπελλο στον Παναθηναϊκό 

που επέστρεψε στους τίτλους μετά από μια 

που επέστρεψε στους τίτλους μετά από μια 

επταετία.επταετία.
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Παίκτης Λεπτά Συμμ. Γκολ Ασίστ Κλεψ. Κίτρ.

Brignoli 2051’ 21 - 1 53 2

Ruben 2030’ 23 - 2 63 5

Cerin 2017’ 22 3 1 33 5

Juankar 1723’ 20 1 1 36 3

Palacios 1599’ 20 4 - 20 2

Schenkeveld 1541’ 16 - - 37 6

Bernard 1518’ 19 1 2 20 3

Magnusson 1510’ 16 1 - 21 2

Sporar 1483’ 21 9 2 4 2

Κώτσιρας 1343’ 18 - 1 30 -

Κουρμπέλης 1293’ 20 - - 44 4

Verbic 1149’ 20 3 2 19 3

Ιωαννίδης 1037’ 24 3 1 5 1

Πούγγουρας 829’ 10 - - 22 -

Aitor 805’ 11 8 2 8 -

Sanchez 757’ 12 1 1 14 -

Sarlija 750’ 10 - - 16 2

Βαγιαννίδης 686’ 18 - - 15 -

Ganea 420’ 10 - - 7 -

Cokaj 352’ 12 - - 7 -

Λοντίγκιν 283’ 3 - - 2 -

Puchacz 173’ 5 - - 2 -
Αλεξανδρόπουλος 90’ 2 - - - -

Καμπετσής 54’ 3 - - - -
Xavier 25’ 1 - - - -
Truillet 11’ 1 - - - -

Κυριόπουλος 10’ 1 - - - -
Φρόκου 9’ 1 - - - -
Carlitos 9’ 1 - - - -

PLAYER STATS

*Τα στατιστικά αφορούν Super League, Κύπελλο, Conference League

Νιώθεις 

Green Import ltd | Όθωνος 133, 17343 Αγ. Δημήτριος, Αθήνα | T. +30 210 9329 139 | lamberts@greenimport.gr | www.lamberts.gr |

καλύτερα!
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Σαν σήμερα, στις 26 Ιανουαρίου 1992, 
ο Παναθηναϊκός κατατρόπωσε τον 
Ολυμπιακό στο ΟΑΚΑ για τη 17η 
αγωνιστική της Α’ Εθνικής. Ήταν 
μεσημέρι Κυριακής και στις εξέδρες του 
Ολυμπιακού Σταδίου βρέθηκαν 42.707 
θεατές, οι οποίοι είδαν τους Πράσινους 
του Βασίλη Δανιήλ να κυριαρχούν 
ολοκληρωτικά. Το σκορ άνοιξε με 
μακρινό σουτ του Μαραγκού στο 18’, ενώ 
το 2-0 έγινε με κεφαλιά του Σαραβάκου 
στο 30’ μετά από θαυμάσια ψηλοκρεμαστή 
ασίστ του Μπορέλι. Το τελικό 3-0 
διαμορφώθηκε στο 78’ με κεραυνό του 
Βαζέχα έξω απ’ την περιοχή.

Παναθηναϊκός: Βάντσικ, Αποστολάκης, 
Καλαντζής, Καλιτζάκης, Καραγεωργίου, 
Μαυρίδης, Χριστοδούλου, Μαραγκός (83’ 
Φρατζέσκος), Μπορέλι (55’ Τσιφούτης), 
Σαραβάκος, Βαζέχα.
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Θ. ΟΜΑΔΑ ΑΓ. Ν. Ι. Η. ΒΑΘΜ.

1 ΠΑΝΑΘΗΝΑΪΚΟΣ 19 14 3 2 45

2 AEK 19 13 2 3 44

3 ΠΑΟΚ 19 11 6 2 39

4 ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΣ 19 11 6 2 39

5 ΑΡΗΣ 19 9 4 6 31

6  ΒΟΛΟΣ ΝΠΣ 19 8 5 6 29

7 ΑΤΡΟΜΗΤΟΣ 19 6 6 7 24

8 ΠΑΝΑΙΤΩΛΙΚΟΣ 19 5 5 9 20

9 ΟΦΗ 19 4 7 8 19

10 ΠΑΣ ΓΙΑΝΝΙΝΑ 19 4 6 9 18

11 ΑΣΤΕΡΑΣ ΤΡΙΠΟΛΗΣ 19 3 9 7 18

12 ΛΕΒΑΔΕΙΑΚΟΣ 19 2 7 10 13

13 ΠΑΣ ΛΑΜΙΑ 19 1 9 9 12

14 ΙΩΝΙΚΟΣ 19 1 5 13 8
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